
Referat
Styremøte Sarpsborg Orienteringslag

Møtenr.: 3/2023 Tid: 08.05.2023, kl. 1900-2000 Sted: SOL-hytta

Møteleder:
Anders Lunde

Referent:
Frode Hauge

Tilstede:
Anders Lunde, Tom Wahlgren, Marthe Kristensen, Knut 
Ramtvedt, Frode Hauge

Ikke tilstede:
Mette Traaen, Sigrid Hauge, representant fra 
hytteutvalget, Dag Syversen

SAK NR. SAK FRIST ANSVAR

12/2023 Økonomi
Hyttetaket: Mer omfattende enn opprinnelig budsjettert. Totalsum kr.
1150000. Ca. halvparten dekkes av kommunen.

Markedsføring: Annonsering i SA dyrt og gir liten effekt. Bruke 
facebook og ev. andre sosial medier i stedet. Implementeres til 
neste runde med nybegynneropplæring eller ev. WOD.

Solrenningen: Utfordringer med manglende forskuddsbetaling, 
vanskelig å finne ut hvem som har betalt. Vil ta tid før vi har full 
oversikt.
- SOL har prosenter av o-utstyrssalget på arena. Foreløpig ikke 

mottatt tall på dette.
- Russegruppe & ukrainerne ble betalt kr. 16500,-.
- Småtroll: Usikkert hvor mange som deltok + hva de har betalt.
- Premier: Gavekort for kr. 2500 ubrukt.
- Kiosksalget gikk veldig bra.

Søkt om aktivitetsmidler/spillemidler. Kommunen får mer pga. 
mange barn under fattigdomsgrense. Meldt inn: Småtroll: 27 stk, 12-
19 år: 24 stk.

Strømstøtte økt med kr. 5300. Tidkrevende søknadsprosesser.

Ikke startende/løp i utlandet: Regninger sendes til klubben. Disse 
sendes ut etter hvert.

Alle aktiviteter skal styres av budsjettet. Viktig med budsjettdisiplin. 
Fravik styrebehandles.
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13/2023 Prosjekter/arrangementer
Solrenningen: Mange deltakere, ser ut til å bli et bra overskudd. 
Arrangementet ble ellers evaluert på eget møte 03.05.2023.

Veteranmesterskapet 2024: Planleggingen av arrangementet er i 
gang. Arena: Svinndal skole. Nytt kart blir ferdig noe senere enn 
ønskelig. Tormod løypelegger.

Kartprosjekt nærmiljøkart: Skal være ferdig 2024. Ullerøy skole: 
Sigrid og Jenny synfarer. Tormod bistår.
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14/2023 Nytt fra utvalgene
Sportsutvalget:
Budorturen ble dyrere enn budsjettert, dette påvirker øvrig aktivitet. 
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Utvalget avklarer hvilke aktiviteter som skal prioriteres. Utvalget 
lager liste til gjennomgang på neste styremøte.

Treningsløp: Liten respons når det ordnes treningsløp. Vurderer å 
bruke eksisterende poster/stolper i området vest for Tunevannet.

Oversikt over løpere/ungdommer: To systemer for registrering. Må 
sjekkes at alle er registrert i begge systemer.

Deltakelse i løp 2023:
- Blåveissprinten: 22 startende (barn og voksne)
- Ungdomsserien - Trøsken: 15 startende
- Ungdomsserien - Halden: 17 startende

Klubbtøy: De som vil ha løpstøy kan ta kontakt med Trimtex direkte. 
Minimum fem personer må bestille.

Teknisk utvalg:
Nytt datautstyr innkjøpt til Solrenningen. Fungerte bra.

Se for øvrig pkt. om veteranmesterskapet over.

Friluft- og turO-utvalget:
Ingen ny informasjon. Stolper som stjeles/ødelegges erstattes 
fortløpende.

Hytteutvalget: Ingen info. Må avklares hvem som stiller på 
styremøtene og kontaktperson(er) hytteutleie.
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15/2023 Eventuelt
Sommeravslutning på Høysand mandag 12.06. Grilling og bading. 
Håper å få med Trøsken og Varteig.

Dato for neste møte ikke avklart.

Anders
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